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Peste 50% din piata de capital din România este generata de companiile de stat

Sectoarele de activitate trebuie sa aiba  o mai mare reprezentativitate în cadrul Bursei de Valori Bucuresti, 

pentru ca, astazi, peste 50% din piata de capital este generata de  companiile de stat, a afirmat, luni, Mihai

Precup, secretar de stat în  Cancelaria Prim-Ministrului si presedinte al Consiliului  interministerial pentru

aplicarea politicii în domeniul ajutorului de  stat. 

Acesta a participat la evenimentul de lansare a cartii BVB Arena: 15  companii pentru cresterea economiei

românesti si povestile lor de  succes, care va marca încheierea editiei curente a programului BVB  Arena. În

acelasi timp, începe o noua editie, BVB Arena 2025, cu cea  dintâi etapa, de nominalizare a companiilor.

"Ma bucur foarte tare sa ma aflu la a saptea editie a cartii. Astazi  încheiem ciclul pentru 2024. Abia astept sa vad

ce se întâmpla în 2025  Arena - si este foarte inspirat numele pe care l-ati ales. Arena este  despre performanta,

despre transparenta, guvernanta corporativa. De  curând, participam la o discutie (...) si concluzia era ca avem 

investitori, avem bani, fonduri de pensii interesate sa vina spre piata  de capital. Ceea ce ne lipseste sunt

oportunitatile. Astazi, uitându-ma  cu atentie la cea de-a saptea editie, am vazut câte companii mari si  interesante

avem si potential candidati pentru Bursa de Valori si îmi  doresc sa vad mai multi candidati pe Bursa de Valori

Bucuresti, pentru  ca retineti ce va spun: avem nevoie de o reprezentativitate mai mare a  sectoarelor de activitate

în cadrul Bursei de Valori Bucuresti. Astazi,  dupa cum bine stiti, îndraznesc sa spun ca Guvernul României si-a

facut  într-un fel treaba, pentru ca peste 50% din piata de capital este  generata de companiile de stat. Prin acest

clasament, prin aceasta carte  se arata ca exista candidati, putem sa avem companii care sa concureze  celor de stat,

care sa atraga capital înspre Bursa de Valori Bucuresti",  a afirmat Precup.

Acesta a facut referire si la titlurile de stat Fidelis, care au dat  posibilitatea unor persoane sa investeasca pe piata

de capital din  România, pentru ca mai târziu sa se îndrepte spre actiuni sau alt tip de  investitii financiare.

"Avem, de asemenea, titlurile de stat Fidelis, unde statul înca o data a  jucat un rol extrem de important, pentru ca

mii de investitori de  retail au participat, care în mod normal poate nu ar fi venit pentru  prima data pe piata de

capital daca nu ar fi fost oportunitatea aceasta  de a investi în titlurile Fidelis. Şi iata ca prin aceste emisiuni de 

obligatiuni la nivel guvernamental am dat oportunitatea unor oameni sa  vina sa investeasca pe piata de capital si

care la un moment dat sa se  întoarca spre actiuni, înspre alt tip de investitii, înspre companii.  Îmi aduc aminte,

când am acceptat provocarea de a deveni secretar de  stat prima data la Ministerul Finantelor, mama mi-a zis ce fel

de om  vreau sa fiu. Şi am întrebat 'Ok, ce înseamna asta?' 'Sa fii lider sau  conducator?'. Şi am întrebat-o care este

diferenta. A fi lider înseamna a  te gândi la urmatoarele generatii, conducator în administratia centrala  la

urmatoarele alegeri. În aceasta carte am vazut foarte multi  antreprenori care se gândesc mai mult la urmatoarele

alegeri decât la  urmatorul exercitiu financiar si cred ca despre acesti antreprenori este  vorba si sper sa va vad si în

arena Bursei de Valori Bucuresti, pe  piata de capital", le-a transmis secretarul de stat reprezentantilor  companiilor

aflati la eveniment.
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